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        PÖYTÄKIRJA 
 
ASIAKIRJATOIMIKUNNAN  KOKOUS  2/2011 
 
Aika  Tiistai 15.2.2011 klo 9.30 – 11.00 
 
Paikka Unioninkatu 14, Helsinki, Infra ry, 5. kerros  
 
Läsnä  Marika Kämppi (Kuntaliitto), puh.joht 
  Janne Juntunen (Espoo) 

Jorma Alanko (Vantaa) 
Ismo Rantanen (Helsinki) 
Timo Vainionpää (NCC Roads Oy) 
Anne Valkonen (Pirkanmaan ELY-keskus)  
Heikki Jämsä (Infra ry), sihteeri 

 
  Matti Heino (HTJ Oy) 
 
Poissa  Pekka Isoniemi (Helsinki) 

Mikko Eerola (Destia Oy) 
Tapio Huttunen (Lemminkäinen Infra Oyj) 
Kari Ström, Jyväskylä 

 
 
Käsitellyt asiat 
 
 
1   KOKOUKSEN AVAUS 
 
  Valittiin kokouksen puheenjohtajaksi Marika Kämppi.  
 
 
2 EDELLISEN KOKOUKSEN PÖYTÄKIRJA 
 
 Tarkastettiin ja hyväksyttiin edellisen kokouksen pöytäkirja (1/2011). 
 
 
3 TURVALLISUUSASIAKIRJA 
 

Käsiteltiin ja keskusteltiin Matti Heinon laatimasta Päällystystöiden urakka-
asiakirjoihin liittyvästä Turvallisuusasiakirjasta (luonnos 3). 
 
Keskusteltiin asiakirjan eri tekstien väreistä. Todettiin, että keltaisen ja 
punaisen värin käyttö on perusteltua.  
 
Anne Valkonen esitteli ELY:n riskienhallintamatriisia, mitä sovelletaan 
kohdekohtaisesti. Kunnissa ei tiedetä kaikkia päällystyskohteita etukäteen, 
minkä vuoksi riskienhallinta tapahtuu työkauden kestäessä. Sovittiin, että 
Heino arvioi ELY:n riskienhallintamatriisia turvallisuusasiakirjan 
näkökulmasta. Jaetaan Valkosen toimittama matriisi toimikunnan jäsenille.  
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Sovittiin, että toimikunta kommentoi 4.3.2011 sähköpostilla 
turvallisuusasiakirjan päivitetyn version, jonka Heino toimittaa toimikunnan 
jäsenille. Päivitetty versio 4 valmistuu 7.3.2011.   
 
Kuntaliitto pyytää sidosryhmiltä (esim. RAKLI, TTL) lausuntopyynnön 
lopullisesta versiosta 25.3.2011 mennessä.   
 
Keskusteltiin alustavasti asiakirjan julkaisu- ja jakelutavoista. Sovittiin 
asiakirja laitettavaksi word-versiona sekä pdf-versiona verkkoon 
Kuntaliiton, PANK ry:n ja Infra ry:n www-sivuille.  
 

 
4  PÄÄLLYSTYSTÖIDEN URAKKA – ASIAKIRJOJEN 

PÄIVITTÄMINEN  
 

Käsiteltiin Matti Heinon päivittämää Päällystystöiden urakka-asiakirjat 
tarjousta, minkä summa on 18 500 euroa sisältäen nyt työn alla olevan 
turvallisuusasiakirjan. 
 
Keskusteltiin asiakirjojen rahoituksesta. Infra ry:n ja PANK ry:n 
rahoitusosuudet ovat selvät. Kuntaliitolla itsellään ei ole rahoitusta. 
Selvitetään kuntien mahdollisuudet osallistua hankkeen rahoitukseen.  
 
Todettiin, että yksi vaihtoehto on jakaa kustannukset tasan kolmeen osaan 
(kukin noin 6 170 euroa). Lisäksi tulee painatuskustannukset, josta 
keskustellaan erikseen. Marika Kämppi selvittää aikaisemman asiakirjan 
myyntimäärät ja tulot sekä painatuskustannukset.  
  
Edellisen asiakirjan kustannusjakoon osallistuivat PANK ry, Kuntaliitto ja 
Asfalttiliitto.   
 
Heino olisi valmis aloittamaan asiakirjojen valmistelun jo nyt (omalla 
riskillään ennen kuntarahoituksen päätöstä).  
 
 

5   SEURAAVA KOKOUS 
 
  Seuraava kokous sovittiin pidettäväksi 1.4.2011 klo 9.30 Infra ry:ssä.  


